
31. mai 2022, 15.00-18.00

Billetter
250,-

inkl. enkel tapas
og underholdning

PORSGRUNN MIN BY INVITERER TIL

 BYLIV
VEKST & UTVIKLING

 BANE NOR
Bane NOR bygger InterCity mellom Grenland og Oslo. Kan et bedre 
jernbanetilbud bidra til attraktive byer? Kan et kollektivknutepunkt 
være motoren i ønsket byutvikling? Vi ser nærmere på pilotprosjektet 
Knutepunkt Porsgrunn og byutviklingspotensialet i Sande�ord.

 R8
R8 jobber hver dag for vekst og utvikling og jobber daglig med prosjekter som 
bidrar til dette. De brenner også for en bybane i vår region. De regioner som har 
dette opplever ny vekst, næring og etablering langs skinnene. Og dette mener 
også vi at kan bidra til positiv næringsutvikling i regionen vår.

 FRITZØE EIENDOM
Fritzøe Eiendom er en sentral aktør i eiendomsmarkedet i Larvik kommune. 
Vi utvikler og skaper nye arenaer for trivsel og samhold, alltid med tradisjon og 
nyskapning hånd i hånd. Vi tar ansvar for en sunn byutvikling i vårt distrikt. 

 ÅRETS SENTRUM
I 2019 ble Moss kåret til «Årets sentrum». Denne prisen har ikke kommet av seg selv.
I mange år har vi jobbet tverrpolitisk for å styrke byen vår som har gjennomgått 
store omstillinger. Vi har hatt fokus på å systematisere det privat o�entlige 
samarbeidet og uten samarbeid hadde vi neppe vært der vi er i dag. 
Få også med deg dialogen med ordførerne i Skien og Porsgrunn.

 TAPAS & MINGLING I FOAJÉEN
Tapas, underholdning og minglingen i foajé etter o�esielt program. 

Tom Roger Rystad,
Daglig leder
Bane Nor

Tommy Thovsland, 
Chief operating o�cer
R8 Property ASA

Svein Olav Ellingsen,
Prosjektsjef Bane Nor

Hanne Tollerud,
Ordfører i Moss 

Linda
Brathagen,
Utviklings-
direktør
Fritzøe 
Eiendom

Petter Falkgård 
Andersen, CEO
Fritzøe Eiendom 
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PORSGRUNN MIN BY INVITERER TIL

VEKST & UTVIKLING
BYLIV

Tirsdag 11. juni kl. 15-17
Comfort Hotel Porsgrunn 
i forbindelse med Industriuka Stine Ellingsberg

- Porsgrunn Min By 

Billett kr 199,-
Vipps til: 775444

Vi gleder oss,  
sikre deg billett i dag!

Kristin Gustavsen, leder NSU, leder Stavanger sentrum

Byens Puls: Nøkkelen til et levende 
og bærekraftig bysentrum
Byliv er essensielt for å skape dynamiske, inkluderende 
og bærekraftige urbane miljøer. I dette innlegget skal vi se 
nærmere på hva som skal til for å oppnå dette og hvilke hindre 
som kan stå i veien for å lykkes. Kristin er utdannet sivilarkitekt med NTH 
og har siden 1993 hatt ulike roller i byutvikling, både på privat- og offentlig 
side av bordet. De siste årene har hun delt tiden mellom å være daglig leder 
i Stavanger Sentrum AS og Norsk Sentrumsutvikling, samt hatt prosjekt-
ledelse i det offentlig-private CID-samarbeidet i Stavanger. Med andre 
ord har hun erfaring både fra mer driftsrelaterte sentrumsoppgaver og 
byutvikling på kort og lang sikt.

Thomas Øyvang, Reserch leader Energy, 
Climate and Environment

Bygging av Bærekraftige 
Samfunn: USNs Strategiske 
Forskningsfokus
Universitetet i Sørøst-Norge (USN) i samspill med regionen 
rundt spiller en avgjørende rolle i unge menneskers liv. USN har som mål å 
tiltrekke seg talentfulle unge mennesker, være med å skape økt økonomisk 
omsetning for regionen og spre nye ideer og løsninger til samfunnet gjennom 
utdanning og forskning. USN har identifisert fem strategiske forskningsområder 
som vil prege vårt arbeid de kommende fire årene. Fra energi, klima og miljø til 
oppvekst, tilhørighet og livsmestring; vi leder veien mot bærekraftige løsninger. 
Vår forskning er ikke bare teori – den er designet for å møte reelle utfordringer i 
vår region. Som en del av symbiosen mellom næringslivet, offentlige aktører og 
befolkningen i Grenland, bidrar vi til samfunnets vekst og utvikling.

Ann Katrine Samuelsen, Leder Porselensmuseet

Unik industrihistorie i Norge
I over 135 år har det blitt designet og produsert  
porselen i Porsgrunn. Driftsansvarlig for Porselens- 
museet, Ann-Kathrin Samuelsen, forteller om porselens- 
eventyret som startet med første brenning i 1887 og som i 
dag er en av Norges mest kjente varemerker.  
I tillegg vil du kunne drikke kaffe fra kopper med 
stråmønster fra Porsgrund Porselen.

Stråmønsteret er det eldste mønsteret til Porsgrund
Porselen og har vært håndmalt fra fabrikken startet i 
byen vår i 1837. Fortsatt males det stråmønster for 
hånd på fabrikken i Porsgrunn – kom å se og hør om 
Porsgrunns hvite gull og det fantastiske mønsteret! 

Kristin SAGA, leder NHO Vestfold og Telemark

Nasjonal Transportplan behandles i 
Stortinget denne våren. Hva betyr 
gode samferdselsløsninger for 
regionen vår?
Folk skal til og fra jobb, og varer skal fraktes på en trygg og rask 
måte. Gode veier og jernbane skaper attraksjonskraft for regionen vår. 
Bedriftene gir oss jobb, nye løsninger og fellesskapet skatteinntekter 
slik at vi kan ha et godt velferdssamfunn. De store som små – butikken, 
hotellet, bakeren og snekkeren – er alle viktige i vår hverdag og for å 
utvikle samfunnet. Det er bedriftene som skal skape de nye jobbene og de 
grønne løsningene i framtida. Det er bedriftene og de som jobber der som 
gir innbyggerne arbeid og inntekt, tjenester og finansierer velferden vår. 
Bedriftene er kort og godt bærebjelkene i det norske velferdssamfunnet.  
Det er bedriftene som gir liv i bygd og by!

NSU – NORSK SENTRUMSUTVIKLING USN

 PORSGRUND PORSELEN

NHO

ATTRAKTIV BY – HVA ER DET?

– Hva mener de største politiske partiene om 
attraksjon i byen vår?
F.v.: Arbeiderpartiet v/Ordfører Janicke Andreassen, Fremskrittspartiet  
v/Varaordfører Stine Stamland, Høyre v/Leder Christine Hermansen


